

猜一猜：我是哪只神奇昆虫？

活动内容

跟Skorpius周游各地后，你遇到了74只不同的神奇昆虫！哪些神奇昆虫给你留下了深刻的印象呢？又有哪些是你最喜欢的呢？

考一考你对神奇昆虫们的了解吧！下面的每扇门后都藏着一只神奇昆虫，只要解开谜题，就能知道门后是哪只神奇昆虫了。

我精心乔装打扮，用条纹隐藏身型。我的脚步如我的脑筋一般，转得飞快。

我出生在水里，爱在水中游泳。我不喜欢坏天气，特别讨厌下雨天。

我悲壮的传说如山一般沉重。我聪慧过人但也因此处于险境。

我身上的鳞片将预示我未来的转变。得到无穷的力量后，我必定能为你带来好运！

我在山石下挖隧道，却越挖越乱，不知出口在何方。

光线下，我存在。光照时，我消失。

幸运之神似乎无时无刻都眷顾着我，让我在战场上每每能战无不胜。然而，我的忠诚和勇气才是取得胜利的关键所在。

皇室血统虽赋予了我一双美丽的翅膀，但我拥有的不仅仅是美貌。我的爱没有界限，可以为职责付出一切。

我的鞋很柔滑，容易脱落。

没想到吧，你看到的都是我伪装出来的！一头假发就能隐藏好我身上的条纹，一副眼镜还能掩盖住我的谎言。

虽然妹妹不在我身旁，但是你千万别对我失望。我是一条蛇，定能让你刮目相看，因为我还可以召唤出一个特别元素，让妹妹的宠物从藏身处出来。

虽然我们周围都是水，但我们无法游泳，只能一直漂浮在水面上。我们有相同的血脉，将永远在一起，永远不分离。

答案将在下个月的第二个星期一(7月12日)揭晓,敬请期待!

**BOOK
BUGS**
探索昆虫的奥秘

What Bug am I?

Instructions:

You've now travelled four lands with Skorpius and had the chance to encounter 74 Bugs! Which Bugs have left an impression on you, and which ones are your favourite?

Test your Bug knowledge with this worksheet. A Bug hides behind each door below. Every Bug will give you a riddle that you need to solve to figure out which Bug it is.

I'm just half of a pair, but do not despair. I am a snake who will make you do a double-take. I summon the element where my sister's pet hides.

I was born in water, but dislike bad weather. I like swimming, but hate when it's raining.

My story is a legend as impressive as a hill. I was clever, but that put me in danger.

My scales are a hint of what's to come. Watch me harness my power and transform to bring you luck!

I tunnel through the rocks amongst the mountains, but this only leads to confusion.

I exist only when there is light, but will disappear if light shines on me.

My royal blood gives me these beautiful wings, but I'm not just a beauty. My love knows no bounds and I will do my duty.

I wear a disguise and the stripes hide my size. My feet are quick, just like my wit!

Surprise! This is just a disguise. This wig hides my stripes, these glasses conceal my lies.

A legend on the battlefield, it might seem like fortune smiles on me, but my loyalty runs deep, and my courage earns me my keep.

My slipper was so silky, it made it too slippery!

Surrounded by water, we can't swim but float persistently. Together forever and never apart, it's because we're from the same blood.

The doors will be opened on the second Monday of next month (12 July) in the uploaded answer sheet.